
Bolagets kommentar till samordnad nyproduktion 
 

 

Gällande Egnahemsbolagets verksamhet att bygga bostadsrätter och Egna Hem anser 

Bostadsbolaget att det är viktigt att denna möjlighet inte försvinner från koncernens 

verksamhet. Det är angeläget att det finns förutsättningar för Framtidenkoncernen att bidra till 

blandade upplåtelseformer i områden där Bostadsbolaget har eller planerar hyresrätter. Detta 

är särskilt viktigt för områden där den privata marknaden inte agerar för att producera nya 

bostäder med bostadsrätt och eget ägande. 

 

Beträffande Bostadsbolagets egna ombyggnadsarbeten inkluderat tillbyggnad anser bolaget 

att denna verksamhet fortsättningsvis ska hanteras inom bolaget. Detta motiveras av att de 

stora byggnadsarbetena sker i nära dialog med de boende vilket innebär en stor arbetsinsats 

under lång tid.  Detta är en del av den löpande förvaltningen. Att bedriva denna verksamhet i 

byggherrebolaget skulle ta bort fokus och effektivitet från nyproduktionsuppdraget, vilket 

skulle vara olyckligt under gällande omständigheter där uppdraget för nyproduktion är mycket 

stort under de kommande åren. 
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